

## Referat af bestyrelsesmøde d. 18. februar 2018 kl. 16:30

Nr. 02 - 2019

Deltagere:	Funktion:	Fraværende:	Referent:
Gert Laustsen	Kasserer		MB
Allan Hundrup	Næstformand		
Morten Basse	Sekretær		
Carsten Fruergaard	Medlem	Allan Stapelfeldt	
Erik Frost-Larsen	Formand		
	Medlem		

<b>01-02. Sidste referat</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Godkendt</li></ul>
<b>02-02. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• .</li></ul>
<b>03-02. Bordet rundt</b> <p><b>Gert GL</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Gennemgang af regnskab for 2018</li></ul> <p><b>Allan AH</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Jubilæumsfest afvikles d. 21.9. Tilmelding via klubbens hjemmeside (Jubilæums datoen er d. 18.9)</li><li>• Idrætsdag afvikles d. 26.5. AH tager action på det og vurderer, på hvilket niveau vi deltager.</li></ul> <p><b>Allan AS</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>•</li></ul> <p><b>Carsten CF</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Mangler svar på trafikofficials. Vi afventer svar fra kommunen.</li><li>• Generalforsamling d. 25.2</li><li>• SEPE brugermøde 4.3 – CF deltager</li><li>• Møde ang. Femina Kvindeløbet. Femina er positiv over forholdene i Vognsbølparken.</li><li>• Forslag fra Erik Madsen om etablering af sprinterpokal. Bestyrelsen bakker op om forslaget.</li></ul> <p><b>Morten MB</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• EAM-udøvere har fra næste skoleår mulighed for at søge på Vitaskolen.</li><li>• Tracks arrangement i maj på Atletikstadion 7.5. MB arbejder med poster på dagen.</li></ul> <p><b>Erik Frost-Larsen EFL</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Motionsudvalget foreslår en fælles annonce i Ugeavisen med opstartsdatoer. Bestyrelsen bakker op.</li><li>• Motionsudvalget har valgt 4 prioriterede løb for kalenderåret 2019</li><li>• Året rundt udgivet</li></ul>
<b>04-02. Uafsluttede sager</b>

## Bestyrelse

- Klubben afvikler DM 2019. Der har været møde i styregruppen, hvor der blev lavet en liste over emner til SEPE. Der skal købes nye startblokke – 8 stk. Vi skal ha SEPE på banen. Der kan søges fonde.
- Næste møde d. 17.1 kl. kl. 16.30
- Der laves tre DM-udvalg:
  1. Stævneudvalg – er etableret
  2. Festudvalg
  3. Bogudvalg

### 05-02. Næste møder

Mandag	18.03	Bestyrelsesmøde	Kl. 17.00

### 06-02. Eventuelt

- Intet at bemærke.